
 
 
 
 
 



- 2 – 
 
 
Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 12/06 w dniu  25 sierpnia 
2006 r. – godz. 9 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
2. Doraźna kontrola Świetlic, bibliotek – wyjazd w teren – godz. 9 00  
3. Zaopiniowanie projektów  uchwał pod obrady Rady w dniu 29 sierpnia 

2006 r. 
4.  Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
   
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  cały skład Komisji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 

Przewodniczący Komisji   poddał pod głosowanie w/w 
porządek obrad . 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła w/w 
porządek obrad . 
 

 
 
Ad. 1.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
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 Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 

głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 11/2006 z dnia 26 czerwca 2006 r 
 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła 
Protokół Nr 11/2006 bez uwag.  
 
 

 
Ad. 2. Doraźna kontrola Świetlic, bibliotek – wyjazd w teren  
 
 

Zgodnie z porządkiem obrad o godz. 9 15 Komisja 
wyjechała w teren celem dokonania doraźnej kontroli 
Świetlic i bibliotek. 
 
 
Na powyŜszą okoliczność został spisan y odrębny 
protokó ł. 
 

  
 
Ad. 3.      Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady  
 
 

- proj. uchwały w spr.  nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Gminy Ustka”  (Jan Leśny) 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopinio wała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy 2006 r. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. zmiany Uchwały Nr XXXVI/365/2006 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 czerwca 2006 r w spr. 
dochodów  własnych jednostek budŜetowych 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia pomiędzy 
Gminą Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru 
ścieków sanitarnych z miejscowości Komnino przez 
zbiorczy system kanalizacji sanitarnej zlewni 
oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie gminy Ustka 
 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zag. przestrz. dla działek Nr 120, 119, 
118, 117, 116, 7/1, 7/2, 7/3, 7/4, 7/5, 12/15, 47/2 oraz części 
działek Nr 46/3, 20, 12/21, 130, 47/3 i 127 połoŜonych w m. 
Poddąbie w gminie Ustka 
 
 
 
Pani Architekt  omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z 
uzasadnieniem. 

 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek Nr 
146/1, 149, 150/1, 150/2, 218/1, 218/2, 218/3, 218/4, 218/5, 
218/6, 218/7, 218/8, 218/9, 218/10, 218/11, 218/12, 218/13, 
218/14. 218/15218/16, 219, 220/2, 220/3, 220/4, 220/5, 
220/6, 220/7, 220/8, 220/9 i 221/1  w obrębie  geodezyjnym 
Grabno w gminie Ustka  
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Małgorzata Mikołajczak -Paszczyk 
-  poinformowała iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały nastąpi korekta   

zał graficznego do planu w zakresie przeprowadzenia przez teren 3 

MN drogi wewnętrznej o szerokości 8 m  łączącej teren 2 MN w 

okolicy projektowanego terenu 13 E.Traf   
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały z uwzględnieniem korekty zał. graficznego 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyn iku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  terenu 
przeznaczonego pod zabudowę usługowo – 
mieszkaniową „Ustka – Zimowiska” na obszarze  działek 
Nr 449 i 459 połoŜonych w miejscowości Zimowiska 
obręb  geodezyjny Grabno w gminie Ustka 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

- 8 – 



 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
   

- proj. uchwały w spr. . uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części  terenów 
obejmujących działki Nr 165, 166, 167, 168, 169, 170, 
171, 172, 173, 174, 175, 176/1 i 176/2 połoŜone   w 
obrębie  geodezyjnym Dębina w gminie Ustka 
 

 
Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- wnoszę by w uzasadnieniu do niniejszej uchwały były wpisane z  
imienia i nazwiska wszystkie osoby , których działki są ujęte w 

tym planie  
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- zgodnie z intencją radnego w uzasadnieniu zostaną wpisani 

właściciele tych dziełek 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały wraz ze zmianą uzasadnienia. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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  Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- jestem przeciw tej uchwale gdyŜ  uwaŜam, Ŝe jest ona z wadą prawną , 
poniewaŜ Wójt jako organ powinien być wyłączony . Niniejsza uchwała 
dotyczy zmian planu działki, w którym właścicielem jest syn Wójta. Jest to 
moim zdaniem niezgodne z kpa.   
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gm iny Ustka” ze zmianą dla części 
terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym Wytowno w 
gminie Ustka  

 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach Duninowo, 
Wodnica w gminie Ustka  
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Przewodniczący Komisji ogłosił 15 min przerwę  w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 45  do godz. 12 00 

 

Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
Projektant planu Pan ?*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- proj. uchwały został skierowany na Radę wraz z rozpatrzeniem 

poszczególnych uwag. Przez projektanta planu zostało 

przedstawione Wójtowi stanowisko w spr. 14 uwag , które są do 
odrzucenia . Uwagi te nie niosą dla gminy moŜliwości zaskarŜenia i 

roszczenia odszkodowań. Plan miejscowy nie rozstrzyga własności. 

Jest plansza, która wskazuje, gdzie są tereny prywatne , gminne. Za 
techniczne rozwiązania parku i na rozmieszczenie elektrowni 
decyduje inwestor. Planista decyduje czy na tym terenie mogą być 

zlokalizowane elektrownie wiatrowe  i o ilości maksymalnej 

parametrów. Na planie jest podana przykładowa lokalizacja 

wiatraków uzgodniona z inwestorem  , które spełniają normę 

prawną. Lokalizacja ta jest najbardziej prawdopodobna lokalizacją, 

która po zatwierdzeniu planu byłaby wykonana. Na tym terenie 
planowanych jest 18 wiatraków. Inwestor pokrywa koszty planu, 
gmina natomiast musi uczestniczyć w pracach nad planem. 

 
 

  Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- czy gmina poniosła koszty przy opracowywaniu tego planu 
 
 
Architekt Gminy Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- są to koszty związane z obsługą administracyjną  planu 
 
 
Projektant planu Pan ?*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- jest równieŜ uwaga grupowa do planu , która była reprezentowana 

przez mecenasa ze Słupska. Trwały rozmowy inwestora z grupą 

tych osób, którzy wnieśli uwagi .  
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Członek Komisji Jan Dudka 
- inwestor nie rozmawiał z tymi osobami  

 
 

Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- trzeba rozróŜnić dwa aspekty tj. prawny , gdzie jest wykonywany 

plan i uwagi są odrzucane z mocy przepisów prawa i aspekt 

społeczny , gdzie ludzie czują się pokrzywdzeni . Nie jest to sprawa 

projektanta. Inwestor miał przystąpić do planu jak będą wszystkie 

uzgodnienia , Ŝe będzie akceptacja społeczna. Część mieszkańców 

początkowo była za wiatrakami, a teraz są przeciwni.  
 
 
Projektant planu Pan ?*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

- ten plan ma historię poniewaŜ  poprzednia propozycja zawarta w 

tym planie wskazywała 35 lokalizacji parków wiatrowych . 

Twierdzę, Ŝe na tym terenie moŜna umieścić maksymalnie 18 
elektrowni wiatrowych .  

 
   
   
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  0 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopinio wała negatywnie w/w proj. uchwały. Projekt 
uchwały nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
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Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism : 

 
 

1. w spr. odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 26 czerwca 
2006 r dot.  koszenia poboczy dróg powiatowych oraz 
wykonanie bariery zabezpieczającej na rz. Pogorzeliczce 
na trasie Duninowo – Pęplino. 

 
2. w spr. pisma Pana /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność 

osoby/ spr. drogi gminnej 
 

 
3. Prokuratura Rejonowa w Słupsku -  postanowienie o 

zamknięciu śledztwa w spr. niedopełnienia obowiązków  
przez Wójta Gminy Ustka w trakcie naliczania i pobierania 
opłat adiacenckich. Na podstawie zebranego materiału 
dowodowego wniesiono akt oskarŜenia. 

 
 

4. Prokuratura Rejonowa w Słupsku -   postanowienie  o 
umorzeniu śledztwa w spr. przekroczenia w kwietniu 2001 
r w Ustce uprawnień przez Wójta Gminy i Skarbnika 
Gminy poprzez zawarcie umowy przystąpienia do długu w 
imieniu Gminy Ustka ze Spółką BETA-STYL i Bankiem 
PKO S.A w Słupsku  

 
 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za 
okres od 01-01-2006 r do 31-03-2006 r i za okres od 01-
01-2006 do 31-06-2006 r z terenu gminy Ustka 

 
 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 12 40  zamknął obrady Komisji. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz                        WIESŁAW  KUROWSKI  
 

 
 
 
 

Protokół odrębny, o którym mowa w niniejszym protokole dostępny jest 
na wniosek w Biurze Rady Gminy p. Nr 13 w godz. otwarcia Urzędu. 

 
 
 
 
 
 
 

 


